
Protokoll  
Styremøte 14/2020  

Norges Friidrettsforbund  
Tirsdag 21. desember kl. 17. 

Digitalt Teams-møte 

  
  
Tilstede:  Ketil Tømmernes, Ragnfrid Margrete Nedberge LLano, Siri Eide Storaa, Hilde Stokvold 

Gundersen, Geir Nordtømme, Anne Farseth, Henrik Carstens, Mathias Vangsnes, Per 
Espen Fjeld, Kalle Glomsaker. 

 
Referent:  Kjersti Smedsrud.   
   
Fra sentraladministrasjonen: Kjetil Hildeskor, Erlend Slokvik og Kjersti Smedsrud.   
 
 
Sak 106/2020 Ytterligere endring i UM-reglementet 2021 

Administrasjonen la frem et ytterligere forslag til endring i UM-reglementet 2021, da det har 

kommet inn forslag i etterkant av sist styremøte. Forslaget innebærer at øvelsesutvalget for gutter 

og jenter 17år i UM mangekamp innendørs endres til å være i tråd med internasjonal standard. 

Forslaget støttes av leder av Dommer- og arrangementsutvalget og leder av Barne- og 

ungdomsutvalget.   

 

Vedtak: Styret vedtar følgende endring i øvelsesutvalg for UM i mangekamp innendørs: 

J17: 600m endres til 800m 

G17: 800m endres til 1000m. 

 
Sak 107/2020 Føringer for engasjement i NFIF   

Administrasjonen har bedt styret vurdere om NFIFs tidligere vedtak 79/2015 om å «ikke engasjere 

trenere eller andre i regi av forbundet som har brutt regelverk, tillit, vist holdninger og verdier som 

ikke samsvarer med hva forbundet står for», fortsatt er gjeldende. Saken er av prinsipiell karakter, 

og gir føringer for ansettelser som foretas av administrasjonen.  

 

Vedtak: Styret har vurdert vedtaket i sak 79/2015. Styret anser at det ikke er behov for endring i 

gjeldende føringer, og vedtaket i sak 79/2015 videreføres dermed. 

 
Møtet ble avsluttet kl. 17.40.  

Neste styremøte blir 20. januar 2021.    


